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Sitno, 28 października 2016 r. 

ST.0002.VII.27.2016 

 

Protokół Nr XXVII/2016 

R a d y G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 28 października 2016 roku 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Przedstawienie wyników nauczania w szkołach w roku szkolnym 2015/2016 

6. Prezentacja projektu dot.: „ Ogólnopolskiego systemu wsparcia dla sektora publicznego, 

mieszkaniowego, przedsiębiorstw w zakresie efektywności energetycznej oraz OZE”.  

7. Podjęcie uchwał: 

 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2016 

rok; 

 w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

terenie Gminy Sitno na rok 2017”Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta 

Gminy; 

 zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Sitnie i Centrum Kultury w Sitnie; 

8. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Biłant Tomasz 

2. Chaińska Joanna 

3. Chmiel Teresa 

4. Gąsior Tomasz 

5. Klikicki Krzysztof 

6. Kozak Leszek 

7. Łazorczyk Tomasz 

8. Mazurek Janusz 

9. Ryszczuk Jan 

10. Szawarski Ryszard 

11. Tokarz Kazimierz 

12. Torba Janusz 

13. Wydmański Władysław 

14. Sokołowski Dariusz 

15. Polski Robert 
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Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 
Pan Krzysztof Klikicki – Przewodniczący Rady otworzył obrady XXVII Sesji Rady Gminy. Na 

wstępie Przewodniczący powitał Wójta Gminy Sitno Pana Mariana Bernata, Skarbnik Gminy Panią 

Jolantę Hryciuk, Kierownik GOPS Panią Barbarę Tor, Panią Agnieszkę Grzesiuk Kierownik CK z 

Biblioteką w Sitnie, radnych oraz przybyłych gości. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 15
00

.  

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 15 radnych, wobec czego 

zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Poprosił Pan 

Kajaetan Kościk z Urzędu Marszałkowskiego mógł przedstawić prezentację zaraz po przyjęciu obrad. 

Zapytał czy radni wyrażają zgodę. 

Radni odpowiedzieli, że tak. 

Pan Przewodniczący poinformował, również o piśmie z Urzędu Skarbowego dot. oświadczeń 

majątkowych, w związku z tym zostanie dodany do porządku obrad dodatkowy pkt. pt.: „Analiza 

Oświadczeń Majątkowych” po podjęciu uchwał. Zapytał czy radni wyrażają zgodę. 

Radni odpowiedzieli, że tak. 

Następnie Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wójtowi. 

Pan Wójt poprosił radnych o dodanie 1 uchwały tj.: uchwała nr XXVII/152/2016 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Sitno. Zakomunikował, że powodem dodania do porządku obrad w/w uchwały jest zmiana niektórych 

zapisów odnośnie nachylenia dachu, zabytków, dróg itp.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi dotyczące porządku obrad. Następnie poddał go 

pod głosowanie.  

Radni Gminy Sitno przyjęli proponowany porządek obrad jednomyślnie (15 głosów za). 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt obrad. 

Ad. 3 

Prezentacja projektu dot.: „ Ogólnopolskiego systemu wsparcia dla sektora publicznego, 

mieszkaniowego, przedsiębiorstw w zakresie efektywności energetycznej oraz OZE”. 

 
Pan Przewodniczący poprosił Pana Kajetana Kościka o przedstawienie prezentacji. 

Pan Kajetan Kościk pokrótce omówił, w jaki sposób będą wspierać w Urzędzie Marszałkowskim 

między innymi JST i mieszkańców gmin w szeroko pojętej tematyce związanej ze wzrostem 

aktywności energetycznej z produkcji odnawialnych źródeł energii. 

Pan Wójt nawiązując do wypowiedzi Pana Kajetana Kościka odniósł się do złożonych przez gminę 

projektów (fotowoltaika, kotły – solary). Poinformował także o termomodernizacji budynku gminy i 

oświetleniu ulicznym. 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt. obrad. 
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Ad. 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

Na sali obrad jest 14 radnych. Brakuje Pana Ryszarda Szawarskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków weszli nw. 

Radni: Dariusz Sokołowski, Teresa Chmiel, Janusz Torba. 

 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej składu przez 

radnych 11 głosami za, wstrzymało się - 3, przeciw- 0.  

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Pan Ryszard Szawarski jest już obecny. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został dostarczony tydzień wcześniej razem z 

projektami uchwał na sesję. Zaznaczył także, że do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi. 

Pan Przewodniczący kontynuując zapytał, czy są jakieś uwagi dotyczące protokołu, następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Protokół z sesji Rady Gminy o numerze XXVI/2016 został przyjęty jednomyślnie. 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

Ad. 6 

Przedstawienie wyników nauczania w szkołach w roku szkolnym 2015/2016 
 

Pan Przewodniczący poprosił Pana Roberta Polskiego o przedstawienie wyników nauczania w 

szkołach w roku szkolnym 2015/2016. 

Pan Robert Polski odczytał sprawozdanie z wyników nauczania w Szkołach Publicznych Gminy 

Sitno za rok szkolny 2015/2016. (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Pan Wójt zapytał, dlaczego w sprawozdaniu nie zostały wymienione szkoły stowarzyszeniowe. 

Pan Robert Polski odpowiedział, że w związku z tym, że samorząd nie jest jako administracja 

organem prowadzącym, nie podsumował wyników ze szkół podstawowych stowarzyszeniowych. 

Pan Janusz Torba zaznaczył, że samorząd jest także dla szkół stowarzyszeniowych. 

Pan Robert Polski zasugerował się tym, że przez to, że samorząd nie może sięgnąć po różnego 

rodzaju dane ze szkół stowarzyszeniowych, w sprawozdaniu ich nie uwzględnił. 

Pan Janusz Torba zapytał czy nikt nie wyraził zgody na udostępnienie takich informacji. 

Pan Robert Polski odniósł się i dodał, że ww. informacje dot. szkół są ogólnodostępne na stronie 

internetowej OKE. 

Pan Janusz Torba zaznaczył, że każdy chciałby porównać jak wypada stowarzyszenie na tle innych 

szkół. 

Pan Wójt chciałby dokonać korekty jednego słowa w sprawozdaniu, napisane jest orzeczeniami, a 

chodzi o opinie. Podziękował. Dodał, że najlepsze wyniki nauczania w szkołach stowarzyszeniowych 

– podstawowych występują w Horyszowie Polskim i w Cześnikach. 

w    Nadmienił również o niepewnej sytuacji gimnazjów. Dodał, że niektóre szkoły ustawiają się 

tylko pod względem egzaminów zewnętrznych i stąd bierze się ocena efektywności nauczania. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że brane są pod uwagę wyniki ze sprawdzianów przeprowadzonych 

przez OKE. Poinformował o zmianach, jakie mają nastąpić i wynikach nauczania przez poszczególne 

szkoły. Wspomniał, że w tym roku najlepsze wyniki miały szkoły w Kornelówce i w Jarosławcu. 

Pan Robert Polski odniósł się do wypowiedzi Pana Janusza Torby, zaznaczył, że w naszym gronie 

jest 2 nauczycieli, którzy pracują w Szkołach  Stowarzyszeniowych, więc oni to sprawozdanie mogą 

uzupełnić. Zaznaczył, że Panu Januszowi sprawozdanie dostarczy w przerwie sesji. 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt. obrad. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwał 
 

 

Pan Przewodniczący Krzysztof Klikicki poprosił Panią Teresę Chmiel o odczytanie projektów 

uchwał. 

Pani Teresa Chmiel odczytała kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

 

1. Uchwała Nr XXVII/149/2016 Rady Gminy Sitno z dnia 28 października 2016 r.  

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2016 rok 

Pan Przewodniczący zabrał głos i poinformował, jakie zmiany nastąpiły w uchwale. Zmiana 

dotyczy zwiększenia środków ze sprzedaży alkoholu. 

 Pan Wójt odniósł się do uchwały i dodał, na co została przekazana część środków(komisję, 

badania, koszulki sportowe, papier itp.) Poinformował, że pozostałe środki chce przekazać na 

modernizację boiska sportowego w Sitnie – zadaszenie. Nadmienił o wydatkach, jednym z nich jest 

wymiana kotła w Jarosławcu. Pan Wójt przekazał Panu Tomaszowi Biłantowi wykaz.   

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych, 

wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

2. Uchwała Nr XXVII/150/2016 Rady Gminy Sitno z dnia 28 października 2016 r.  

w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

terenie Gminy Sitno na rok 2017”Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta 

Gminy 

 
Pan Wójt poinformował, że odbyły się konsultacje społeczne, lecz żadna z organizacji nie wyraziła 

chęci wzięcia w nich udziału. Wspomniał o zadaniach, jakie były zapisane w obecnym Programie 

Współpracy. Nadmienił, że w przyszłym roku liczba zadań została zmniejszona. Głównymi 

priorytetami jest sport 120 000 zł i tryb pozakonkursowy 10 000 zł (łącznie 130 000 zł). 

 
W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych, 

wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

3. Uchwała Nr XXVII/151/2016 Rady Gminy Sitno z dnia 28 października 2016 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Sitnie i Centrum Kultury w Sitnie 

 
Pan Przewodniczący wyjaśnił, dlaczego skreśla się ust 5. w uchwale w sprawie połączenia 

samorządowych instytucji kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej w Sitnie i Centrum Kultury w 

Sitnie 

Pan Wójt zabrał głos i oznajmił, że uchwała odnośnie Muzeum została uchylona, ponieważ 

Minister jej nie zaopiniował. Następnie powiadomił obecnych, że w powyższej uchwale była 

zamieszczona informacja, która dotyczyła tego, że CK może prowadzić Muzeum w Cześnikach. 

Dlatego też ten zapis trzeba było usunąć, czego przykładem jest ww. uchwała. Następnie został 

wysłany statut do zaopiniowania. Po jego otrzymaniu gmina podejmie ponownie uchwałę. Obecny 

zapis, który zostanie usunięty zostanie także wprowadzony. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną Uchwałę. 



5 
 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych, 

wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 
4. Uchwała Nr XXVII/152/2016 Rady Gminy Sitno z dnia 28 października 2016 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Sitno 

 

Pan Wójt zaznaczył, że powyższa uchwała dotyczy zapisów tj. nachylenia dachu do 30 °, dróg 

gminnych, instytucji kultury i innych. Uchwała umożliwi inwestorom realizację zamierzonych zadań. 

 Pan Robert Polski zapytał Pana Wójta, czy są to tylko takie tematy, o których Pan Wójt 

poinformował, czy także inne. 

 Pan Wójt odpowiedział, że są to zapisy ogólne. 

 Pan Robert Polski zaznaczył, że uzasadnienie do uchwały jest napisane niejasno i ciężko jest się 

domyśleć, o co dokładnie w nim chodzi. 

 Pan Wójt w skrócie wyjaśnił. 

 Pan Władysław Wydamński zapytał, czy zmieni się także odległość budynku od granicy. 

 Pan Wójt zaznaczył, że w tej kwestii nic się nie zmienia, a jedynie zostanie rozszerzony katalog 

możliwości budowy. Pan Wójt chce umożliwić budowę budynku na działkach np.: 5 arowych. 

 Pan Robert Polski na przyszłość poprosił o dokładniejsze uzasadnienie do uchwały. Dotyczy to 

tylko uchwał, które są dodawane do porządku obrad na sesji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych, 

wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Następnie Przewodniczący obrad zarządził 5 min przerwę. 

 

Ad. 8 

Analiza oświadczeń majątkowych 

 
 Po przerwie Pan Przewodniczący oznajmił, że dotarło do UG pismo z Urzędu Skarbowego 

odnośnie oświadczeń majątkowych. Dodał, że wszystkie osoby złożyły oświadczenia w terminie. Na 

rozdanych dok. radni otrzymali uwagi z Urzędu Skarbowego i przeprowadzono analizę oświadczeń 

majątkowych.   

 Przewodniczący dodał, że zarówno jego, jak i Pana Wójta oświadczenia majątkowe były 

dodatkowo sprawdzane przez Urząd Wojewódzki w Lublinie, nie stwierdzono żadnych 

nieprawidłowości.  

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt. obrad. 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 
  

Pan Wójt omówił następujące kwestie: 

1. Remonty dróg; 

2. Chodniki; 

3. Ujęcie wody w Sitnie (lej depresyjny – musiały zostać pogłębione studnie); 

4. Stanisławka – w mieszkaniu wstawiony piecyk (dawna szkoła); 

5. Trudna sytuacja rodziny w Stanisławce – przemoc, forma pomocy – oddzielenie 

poszkodowanych od sprawcy; 

6. Remonty pomieszczeń w gminie; 

7. Poprawki fotowoltaika i solary – 10 dni roboczych; 
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8. Termomodernizacja budynku UG; 

9. LGD – środki zewnętrzne na budynek KGW; 

10. Szkolenia obronne 4 listopada; 

11. Święto Niepodległości; 

12. 50 –lecie par; 

13. 30- lecie chóru Wiarus; 

14. Sesja Rady Gminy – 4 listopada dot. uchwał budżetowych; 

15. Tablice znacznikowe; 

16. Kronika konkurs Super Sołtys; 

17. PCK umowa; 

18. Stanowisko Sejmiku Województwa odnośnie edukacji; 

19. CETA; 

20. Dowożenie uczniów do szkół – 389 uczniów, 80 uczniów z innych gmin; 

21. Nielegalne Domy Pomocy; 

22. Pismo od Starosty – repery na budynkach; 

23. Kanalizacja w Sitnie; 

24. Projekt Budżetu - uchwały; 

Ad. 10 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

  
 Pan Tomasz Biłant zabrał głos: „Dziękuję Panie Przewodniczący za udzielenie głosu. Panie 

Wójcie, ja mam kilka pytań, między innymi mam taką prośbę też do Pani Joli, czy moglibyśmy dostać 

ten projekt budżetu przed sesją 4 listopada.” 

 Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie jest to możliwe, bo dopiero otrzymała materiały. 

 Pan Tomasz Biłant: „ A w dniu sesji np. o godz. 12.00?” 

 Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie jest to możliwe. 

 Dalej Pan Tomasz Biłant: „ To jest jedna rzecz, jeżeli byłaby taka możliwość, to ja bym bardzo 

prosił, żeby w dniu sesji ten budżet nam przedstawić. Żeby nie było takiej sytuacji jak w roku 

ubiegłym, że projekt budżetu został nam wrzucony przed końcem sesji, Pan Wójt go przeczytał i po 

prostu wyszedł na zebranie, żeby jakiejś takiej niejasnej sytuacji uniknąć. Także to jest taka moja 

prośba do Pana Wójta i tutaj do Pani Joli. Chciałem się odnieść tutaj też do spraw związanych z 

dotacjami unijnymi, ponieważ Panie z LGD zorganizowały szkolenie tutaj dla samorządów w 

Kornelówce i są środki, które można wygospodarować na modernizację świetlic, oczywiście świetlic 

proszę nie mylić z budynkami OSP, remiza OSP nie podlega temu programowi dotacji i tutaj taka 

moja prośba, ponieważ ja byłem u Pana Wójta po tym szkoleniu, przedstawiłem, jakie są szanse, 

mamy tą świetlicę, która częściowo jest remontowana z funduszu sołeckiego i udało się zrobić tą 

posadzkę, udało się zrobić scenę, udało się zrobić schody, ale zewnątrz budynek jest no trochę też 

obskurny. Kostka (odwodnienie) się pozapadała, wymaga to naprawy, żeby ten budynek nie niszczał, 

przydałoby się odprowadzić rynny też troszeczkę dalej od budynku, bo się tamtędy leje i w tych 

miejscach, gdzie się leje ta kostka po prostu siadła. Środki, które są można wygospodarować przy 

niewielkim wkładzie własnym, bo gdyby to składała gmina, to wkład własny jest 30% na 

zagospodarowanie terenu dookoła tej świetlicy. Pan Wójt ostatecznie nie podjął decyzji. Pierwszy 

termin składania wniosków upływa 31 października, więc ja bym chciał wiedzieć Panie Wójcie, jaka 

jest Pańska decyzja w tej sprawie.” 

 Pan Wójt poinformował, że było spotkanie Wójtów, na którym zostało podzielone 900 000 zł. 

Dlatego też przydzielone nam zostało 124 000 zł, które będą przeznaczone na Horyszów Polski. 

 Pan Tomasz Biłant zapytał: „ Czy jest szansa, żeby nasza świetlica się załapała, przynajmniej 

kwota, jeżeli jest tu 120 000 zł no to może chociaż połowę tego gdybyśmy mieli swój wkład własny. 

My, jako straż możemy złożyć taki wniosek, tylko jest pytanie czy będziemy mieli wkład własny. Bo 

nawet Panie Wójcie, jako straż gdybyśmy złożyli, bo jest to organizacja pozarządowa mniejszy wkład 

własny 20 % możemy mieć. Ale tu decyzja należy do Pana Wójta, czy Pan Wójt da wkład własny. 

Nasza świetlica nie jest budynkiem remizy OSP nie mamy garażu, zapisane jest w dokumentach, jako 
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świetlica wiejska i tu możemy te środki pozyskać chociażby na zagospodarowanie terenu na 

ogrodzenie, na postawienie ławeczek, na poprawienie tego odwodnienia. Jeżeli nie ma środków na 

odbudowę mamy projekt i chciałbym tutaj nawiązać Panie Wójcie do tego projektu, bo trochę z 

Panem się o nie potrafię zgodzić w tej kwestii, ponieważ ja sam robiłem projekt i pierwszą rzeczą, 

którą zażądał ode mnie projektant, żeby cokolwiek ruszyć: wypis i wyrys z przestrzennego 

zagospodarowania tutaj na terenie gminy Sitno, więc mnie to dziwi, że projektant, który robił nasz 

projekt bez tego po prostu tak na oko sobie wpisał nachylenie dachu. Nikt nie chce rozmawiać bez 

tego wypisu z Urzędu Gminy. Zapłaciliśmy duże pieniądze za ten projekt i ten projekt jest źle 

zrobiony, to nie jest wina Pana, to nie jest wina mieszkańców Stabrowa, którzy za tym projektem do 

Pana przyjeżdżali tylko ja uważam, że to jest niedopatrzenie projektanta.” 

 Pan Wójt zabrał głos oznajmił, że cały problem polega na tym, że gmina może budować budynki 

publiczne o nachyleniu 30%. Jakby było napisane do 30 % w planie to sprawa byłaby już dawno 

rozwiązana. Dlatego też Pan Wójt chce zmienić obecny zapis na korzystniejszy. Kolejno Pan Wójt 

przekazał Panu Władysławowi Wydmańskiemu dokumenty dotyczące umorzonych postępowań przez 

Naczelnika Urzędu Skarbowego – egzekwowanie podatków przez gminę. 

 Trwa dyskusja na temat egzekwowania podatków przez gminę. 

Pan Tomasz Gąsior zabrał głos poprosił Pana Wójta o wycięcie krzaków za Panem Pieczykolanem. 

Poprosił także o gruz na w/w drogę. Poinformował także o rodzinie wielodzietnej w Stanisławce, w 

której występuje patologia. Powiedział, że Mieszkańcy miejscowości są przeciwni temu, że  Pani 

M…, tam mieszka. To nie jest rozwiązanie odizolować matkę z dziećmi o znęcającego się nad nimi 

ojca w ten sposób, że mieszkają po przeciwnych stronach ulicy. Jeżeli ten Pan zechce to przejdzie 

przez ulicę i zrobi im krzywdę. Dlatego uważa, że to nie jest żadne rozwiązanie i budzi oburzenie 

wśród mieszkańców. Dlatego poprosił w imieniu swoim i Mieszkańców o rozwagę w tym zakresie i o 

to, że jeśli ma być ta osoba rozlokowana to na pewno nie po przeciwnej stronie ulicy. 

Mieszkańcy nie są zadowoleni z udostępnienia im gminnego mieszkania. Pan Tomasz stwierdził, że 

izolacja poszkodowanych od sprawcy w tej samej wsi mija się z celem. Wspomniał także o osobie, 

która także korzysta z gminnego mieszkania. Jako Radny informuje, że mieszkańcy nie są zadowoleni 

z tego rozwiązania, ponieważ ta osoba dostaje wszystko za darmo nie szanując tego w ogóle. 

 Pani Kierownik GOPS odniosła się do wypowiedzi poinformowała, że według ustawy sprawca od 

poszkodowanych powinni być odseparowani. Została podjęta taka decyzja, ponieważ może dojść do 

dużej tragedii, a nawet zabójstwa. Stwierdziła, że za ewentualną tragedię będzie odpowiadać 

Kierownik GOPS i Pan Wójt. Dlatego też zostały podjęte odpowiednie kroki zapobiegawcze. Dodała, 

że przez pewien okres poszkodowani zamieszkają w mieszkaniu gminnym, lecz w międzyczasie będą 

szukać dla nich odpowiedniego lokum. Odnośnie drugiego Pana, który także mieszka w gminnym 

mieszkaniu oznajmiła, że domy pomocy nie chcą przyjąć osoby z tak dużymi schorzeniami. Szukanie 

odpowiedniej stancji, domu pomocy jest dość trudne. Pani Kierownik GOPS poprosiła o pomoc w 

postaci umeblowania tegoż mieszkania, w którym zamieszkają poszkodowani. Wspomniała także o 

nawiązaniu współpracy  Pana Tokarza z Bożego Daru z Agencją Rynku Rolnego w sprawie jabłek, 

które będą rozdawane dla osób spełniających kryteria dochodowe i dla tych które tych kryteriów nie 

spełniają. 

 Pan Wójt poinformował, że poszkodowani zamieszkujący w mieszkaniu gminnym będą opłacać 

prąd, wodę itp. Zaznaczył, że gmina do tego nie będzie dokładać. 

 Trwa dyskusja radnych, Wójta, Kierownika GOPS na temat w/w rodzin (ochrona danych 

osobowych). 

Po dyskusji Pan Kazimierz Tokarz zapytał Pana Wójta o wcześniej wspomniany kamień. 

Pan Wójt poinformował, że jest dostępnych 600 t. Zaznaczył, że w miarę możliwości zostanie 

dostarczony. Wtrącił, że już niektóre drogi zostały podobnym kamieniem poprawione. 

Pan Kazimierz Tokarz chciałby się dowiedzieć w sprawie kupna działki, o której była mowa na 

poprzednich sesjach. 

Pan Wójt zaznaczył, że procedura powoli ruszyła. 

Kolejne pytanie Pana Kazimierza Tokarza czy kiedykolwiek w naszej gminie były przeprowadzane 

ćwiczenia OSP. Wspomniał o sytuacji, w której spalił się jego ciągnik. Miało to miejsce około 1 km 

od remizy w Cześnikach. Dodał, że jednostki z Niewirkowa i Miączyna przyjechały, a straż w 

Cześnikach na akcję nie przybyła. Zaznaczył, że nie jest zadowolony z obsługi w Straży. 
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Pan Przewodniczący powiedział, że nie było żadnego telefonu do komendanta czy zastępcy 

komendanta w sprawie tego pożaru. Powiedział też,  że jednostki z Gminy Miączyn, jak udało się 

ustalić, były w pobliżu na akcji i w związku z tym dotarły na miejsce, natomiast z naszej Gminy nie 

było nikogo. Przewodniczący powiedział także o zmianach zachodzących w Ochotniczej Straży 

Pożarnej. 

Trwa dyskusja na temat ww. wydarzenia. 

Pan Janusz Torba odniósł się do tematu kamienia. Prośba o ujęcie w budżecie gminnym drogi 

Cześniki. Prośba o dodatkowe pismo odnośne odkrzaczania dot. Starosty (Cześniki Wolica).  

Pan Wójt oznajmił, że wszystko w miarę możliwości zostanie wykonane. 

Pan Tomasz Gąsior ponownie wspomniał o temacie dot. krzaków.  

Pan Wójt dodał, że prośbę postara się jak najszybciej zrealizować. 

Pan Ryszard Szawarski zapytał o drogę Stara Wieś w Jarosławcu, która jest w bardzo złym stanie. 

Wspomniał także o środkach alkoholowych zaproponował, żeby poprawić Orlik w Jarosławcu. 

Zaproponował również żeby umorzyć Panu Kazimierzowi Radnemu podatek, chociażby go w taki 

sposób wspomóc z racji tego, że wcześniej spalił mu się ciągnik. 

Pan Wójt dodał, że poprawi w miarę możliwości. 

Pan Kazimierz Tokarz oznajmił, że nie chce żadnej pomocy, tylko poprosił o to żeby podobna 

sytuacja się nie wydarzyła. 

Pan Wójt powiedział, że musi napisać wniosek i czekać na jego rozpatrzenie. 

Pan Tomasz Biłant zabrał głos: „ Panie Wójcie ja bym chciał zwrócić taką uwagę, bo od dłuższego 

czasu słucham na różnych zebraniach, że Pan Tomek ze Stanisławki jeździ, Stabrów też nie ma 

kierowcy, a też wiele razy jeździ, nie walczymy, zbieramy Panie Wójcie na ten garaż niech się tam w 

gminie na kupce zbiera, także liczymy, że to będzie inicjatywa ze strony Pana Wójta, natomiast Panie 

Kazimierzu jedna taka uwaga czy miał Pan gaśnicę?” 

Pan Kazimierz Tokarz odpowiedział, że nie. 

Pan Tomasz Biłant: „ No właśnie warto mieć gaśnicę, to jest właśnie przykład tego, że gaśnica jest 

potrzebna.” 

 Pan Janusz Torba odniósł się do wypowiedzi Tomasza Biłanta, zaznaczył, że jego wypowiedz była 

nie na miejscu. 

 Pan Ryszard Szawarski zaznaczył, że może udowodnić, że nie każda gaśnica jest w stanie 

zadziałać, a warunki do jej przechowywania w ciągniku są ciężkie. 

 Pan Jan Ryszczuk zapytał o dach w remizie w Jarosławcu. 

 Pan Wójt oznajmił, że dach zostanie zrobiony w następnym roku. Na chwilę obecną robiona jest 

ekspertyza.  

 Pan Przewodniczący poinformował o pismach jedno dot. skargi, drugie pismo od Pana Tomasza 

Biłanta odnośnie nagrania. 

Ad. 11 

Zamknięcie obrad sesji 

 Po wyczerpaniu porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 

gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.  

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:  

Krzysztof Prokopowicz 

          Przewodniczący  

          Rady Gminy 

          Krzysztof Klikicki 

 


